
 
 
 
 
 
De nieuwjaarsboodschap 2022 van Marina aan mevrouw Mercedes Van Volcem 

  
Beste Mevrouw Van Volcem,   
 
Graag bezorg ik u via deze weg mijn beste wensen voor het nieuwe jaar.   
 
Ik ben Marina, ik werk deeltijds als verzorgende en woon ondertussen al 30 jaar in een sociale woning. 
Het is door de stabiliteit van de sociale woning dat ik een opleiding heb kunnen volgen om als 
verzorgende aan de slag te gaan.   
 
Ik had in die periode geen vast contract, soms wel werk soms werkloos. Dat was heel moeilijk als 
alleenstaande met mijn dochter. Als ik op de privé huurmarkt had moeten blijven huren, als 
alleenstaande zonder stabiel inkomen, dan had ik nooit een goed leven kunnen opbouwen, dan had ik 
mijn dochter niet kunnen studeren. Dan had ik waarschijnlijk honger geleden.   
 
Ik ben ook zelfstandige geweest en toen ik daar de boeken toe deed, hed ik echt een hele moeilijke 
periode gekend, en ben ik moeten gaan aankloppen bij de voedselbank. Gelukkig had ik die sociale 
woning want ik had geen inkomen. Dankzij die sociale woning had ik ten minste altijd een dak boven 
mijn hoofd.   
 
Toen ik zelf nog steun van het OCMW kreeg, ben ik binnengerold in de Welzijnsschakel Lummen, ik ben 
hier verantwoordelijk voor de tweedehandswinkel.  Zo kom ik veel te weten over de problemen van 
andere mensen.  Over kwaliteit en mensen die op zoek zijn naar een betaalbare woning en geen vinden, 
en heel lang op de wachtlijst staan.    
 
En na lang wachten krijg je dan misschien een sociale woning toegewezen. Uit jullie voorstellen heb ik 
begrepen dat mensen er dan zo snel mogelijk terug uit moeten. Maar er kan zoveel gebeuren in een 
mensenleven, ziek worden of je werk verliezen. En dan is woonzekerheid hebben toch zo belangrijk.   
 
Zelf vind ik sociaal wonen heel positief voor mensen. Sociaal wonen is toch een goeie manier om mensen 
een betaalbare woning te bieden. Op de private huurmarkt kunnen wij niets betaalbaar vinden.   
170.000 gezinnen wachten op een plaatsje. Er zijn gewoon veel te weinig sociale woningen. Waarom 
gaat het zo traag om nieuwe woningen te bouwen? Het zou toch voor iedereen beter zijn moesten er 
meer sociale woningen komen?   
 
De voorbije  jaren waren niet makkelijk voor mensen in armoede. We hopen dat er in 2022 meer 
aandacht komt voor hun problemen en dat er meer geluisterd kan worden. Ik weet dat u in het Vlaams 
parlement zit en dat u deelneemt aan de commissie wonen. U kan dus het verschil maken voor mensen 
in armoede, voor de 170.000 gezinnen die op de wachtlijst staan.   
 
We wensen u alvast veel moed en volharding in 2022 en we zijn benieuwd naar uw plannen om het recht 
op wonen voor mensen in armoede waar te maken. 

 


